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El portaveu de la plataforma No a la MAT, Pasqual Aguilar, va assegurar ahir, en sortir de la reunió
amb Mario Monti que «cada vegada queda més clar que la interconnexió no està pensada per abastir
les comarques gironines, sinó per comerciar amb intercanvis d'energia». A més, abans d'entrar a la
trobada, Aguilar va retreure al mediador europeu que vulgui fer pedagogia quan la companyia REE
està actuant «de mala manera» amb les obres de la línia.També va destacar que l'informe de la
consultora havia estat reclamat fa temps però que no s'havia pogut fer perquè els estats espanyol i
francès no havien facilitat les dades necessàries. Aguilar hi va afegir que l'informe presentat ahir no
aporta cap novetat. D'altra banda, el delegat de Red Eléctrica de España (REE) a Catalunya, Lluís
Pinós, que va assistir a la reunió d'ahir a la Subdelegació del Govern espanyol a Girona, va afirmar
que l'empresa té previst entregar el projecte del tram de la línia entre Bescanó i Santa Llogaia
d'Àlguema la setmana vinent a la secretaria general d'Energia.

Injustificat, pels antilínia


